



## Business License | رخصة تجارية

### Company Name / إسم الشركة

فيفانشيال ذ م م  
Fivancial LLC

### Operating Name / إسم التشغيل

فيفانشيال ذ م م  
Fivancial LLC

### Formation No. / رقم التأسيس

2116884

### License Formation Date / تاريخ إنشاء الرخصة

08-Dec-2021

### Activities / النشاط/ الأنشطة

649 - Other financial service activities, except insurance and pension funding activities  
6499.01 - Other financial service activities primarily concerned with distributing funds other than by making loans: ▪ Factoring activities ▪ Writing of swaps, options and other hedging arrangements ▪ Activities of viatical settlement companies  
6492.01 - - Financial service activities primarily concerned with making loans by institutions not involved in monetary intermediation, where the granting of credit can take a variety of forms, such as loans, mortgages, credit cards etc., providing the following types of services: ▪ Granting of consumer credit ▪ International trade financing ▪ Provision of long-term finance to industry by industrial banks ▪ Money lending outside the banking system ▪ Credit granting for house purchase by specialized non-depository institutions ▪ Pawnshops and pawnbrokers  
6491.01 - Leasing where the term approximately covers the expected life of the asset and the lessee acquires substantially all the benefits of its use and takes all the risks associated with its ownership. the ownership of the asset may or may not eventually be transferred. such leases cover all or virtually all costs including interest.  
6491 - Financial leasing  
6492 - Other credit granting

(Refer to next page for additional activities)

### Formation Type / نوع التأسيس

شركة ذات مسؤولية محدودة  
Limited Liability Company

### Address / العنوان

مدينة الشارقة للإعلام - الشارقة - إ م م  
Sharjah Media City, Sharjah, UAE

### License No. / رقم الرخصة

2116884.01

### Expiry Date / تاريخ الإنتهاء

07-Dec-2022

649 - أنشطة الخدمات المالية الأخرى، فيما عدا تمويل التأمين والمعاشات التقاعدية

6499.01 - أنشطة الخدمات المالية الأخرى التي تهتم أساساً بتوزيع الأموال بخلاف الإقراض: ▪ أنشطة الوساطة التجارية ▪ تحرير المقايضات وحقوق الاختيار وغيرها من ترتيبات التغطية لتفادي الخسارة ▪ أنشطة الشركات التي تعمل في تسوية التعويضات

6492.01 - أنشطة الخدمات المالية التي تهتم أساساً بتقديم القروض من مؤسسات غير مشتغلة بالوساطة المالية، حيث يأخذ منح القروض أشكالاً مختلفة منها القروض والرهن وبطاقات الائتمان وغيرها، والتي تقدم الأنواع التالية من الخدمات: ▪ منح قروض استهلاكية ▪ تمويل التجارة الدولية ▪ تقديم تمويل طويل الأجل للصناعة من المصارف الصناعية ▪ الإقراض خارج النظام المصرفي ▪ منح القروض لشراء المنازل من مؤسسات متخصصة لا تقبل الودائع ▪ محال الرهونات والمقرضون برهن

6491.01 - التأجير الذي تغطي فيه المدة الإيجارية، تقريباً، العمر الافتراضي لأحد الأصول ويتمتع بمقتضاه المستأجر بالفعل بمنافع استخدامه ويتحمل جميع المخاطر المرتبطة بملكيته. وقد تُؤول إليه ملكية الأصل في النهاية أو لا تُؤول إليه. وعقود الإيجار هذه تشمل جميع أنواع التكلفة بما في ذلك الفوائد، أو جلها

6491 - التأجير المالي  
6492 - أشكال منح القروض الأخرى

(انظر الصفحة التالية للأنشطة الإضافية)

### Managers / المدير/ المديرين

John Richard Wingate JR

جون رينشارد وينجيت جي آر

### Verification QR



صادر عن مدينة الشارقة للإعلام - هيئة منطقة حرة وخاضع لكافة القوانين والتنظيمات والقواعد الخاصة بالهيئة.  
Issued by Sharjah Media City - Free Zone Authority and subject to all laws, regulations and rules that belong to the Authority.

وثيقة إلكترونية معتمدة صادرة بدون توقيع من مدينة الشارقة للإعلام (شمس). لمراجعة صحة البيانات الواردة يرجى زيارة الموقع التالي  
Approved electronic document issued without signature by Sharjah Media City (Shams). To verify the license kindly visit  
<https://portal.shams.ae/web/mydocuments/dc/163894255646?d=TWpBM09UTT0=>

[03.08.2116884.01]

Any alteration or change will void this document.

Page 1 of 2

أي كسط أو تغيير في المستند الأصلي يلغيه.



## Business License | رخصة تجارية

### Company Name / إسم الشركة

فيفانشيال ذ م م

Fivancial LLC

### Formation No. / رقم التأسيس

2116884

### Operating Name / إسم التشغيل

فيفانشيال ذ م م

Fivancial LLC

### License No. / رقم الرخصة

2116884.01

### Activity(s) / النشاط/ الأنشطة

6499 - Other financial service activities, except insurance and pension funding activities, n.e.c.

6499.02 - Own-account investment activities, such as by venture capital companies, investment clubs etc.

642 - Activities of holding companies

6420 - Activities of holding companies

661 - Activities auxiliary to financial service activities, except insurance and pension funding

6619 - Other activities auxiliary to financial service activities

6499 - أنشطة الخدمات المالية الأخرى باستثناء التأمين وتمويل المعاشات التقاعدية، غير المصنفة في موضع آخر

6499.02 - أنشطة الاستثمار للحساب الخاص للوحدات المعنية، مثل شركات رؤوس الأموال المجازفة، وبنود الاستثمار، إلخ

642 - أنشطة الشركات القابضة

6420 - أنشطة الشركات القابضة

661 - الأنشطة المساعدة للخدمات المالية فيما عدا تمويل التأمين والمعاشات التقاعدية

6619 - الأنشطة الأخرى المساعدة لأنشطة الخدمات المالية

صادر عن مدينة الشارقة للإعلام - هيئة منطقة حرة وخاضع لكافة القوانين والتنظيمات والقواعد الخاصة بالهيئة.  
Issued by Sharjah Media City - Free Zone Authority and subject to all laws, regulations and rules that belong to the Authority.

وثيقة إلكترونية معتمدة وصادرة بدون توقيع من مدينة الشارقة للإعلام (شمس). لمراجعة صحة البيانات الواردة يرجى زيارة الموقع التالي

Approved electronic document issued without signature by Sharjah Media City (Shams). To verify the license kindly visit

<https://portal.shams.ae/web/mydocuments/dc/163894255646?d=TWpBM09UTT0=>

[03.08.2116884.01]

Any alteration or change will void this document.

Page 2 of 2

أي كسط أو تغيير في المستند الأصلي يلغيه.